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Beerendonk van, André (PJA)

Van: KDuijsters

Verzonden: woensdag 27 februari 2019 11:31

Aan: Beerendonk van, André (PJA); Otten, Paul (P); Wolfs, Madeleine (M)

CC: Heuvel van den, Martijn (M); Jeroen Goubet

Onderwerp: Vragen mbt agendapunt 11 wijkgerichte aanpak riolering keent eerste fase

Hallo griffie, 
 
De fractie Goubet-Duijsters heeft op voorhand vragen mbt de presentatie en het raadsvoorstel: 
 
1 In welke straten staan de 90 bomen die vervangen worden? 
2 Wat zijn dit voor bomen, welke soort? Graag per straat. 
3 Waarom moeten deze bomen wijken. Wij willen de reden per straat weten? 
3 Zitten hier bomen tussen die in het bomenregister staan? 
4 Is de flora en fauna check Wet natuurbescherming meegenomen bij de herinrichting van dit gebied? 
5 Komen er in dit gebied soorten voor die op op de lijst staan van 30 wettelijk bekende beschermde soorten? 
(Deze lijst bevat de soorten die het meest in het geding zijn bij ruimtelijke ingrepen en mogelijk schadelijke 
effecten ondervinden van activiteiten) 
6 Wordt er bij de aanpak van het riolerimgsstelsel meegenomen de inventarisatie(toezegging commissie van 
23 januari 2019) waar er eventueel in dit gebied amfibieen omkomen en hoe dit voorkomen kan worden 
n.a.v. de door onze fractie ingezonden rapporten? 
 
 
P.s. Deze vragen graag in go bij het agendapunt zetten zodat andere fracties hier notie van kunnen nemen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Karin Duijsters 
Fractie Goubet-Duijsters 
--  
Met vriendelijke groet, 
 
Karin Duijsters 
Fractie SP 
0610467823 


